
SPRAWOZDANIE Z PRAC KOMISJI OŚWIATY, KULTURY I SPORTU  

ZA MIESIĄC LUTY 2020 R. 

 
Posiedzenie Komisji Oświaty Kultury i Sportu odbyło się 18 lutego. 
  

Porządek posiedzenia: 

1. Analiza planów działań inwestycyjnych (placówki edukacyjne, place zabaw, obiekty 

sportowe). 

2. Analiza działalności Gminnego Ośrodka Kultury i Sportu pod względem 

zaplanowanych wydarzeń kulturalnych oraz imprez sportowych. 

3. Analiza wykonania wniosków za rok 2019. 

4. Opiniowanie projektów uchwał. 

 

 Ad.1. 

     *  Członkowie komisji po raz kolejny analizowali i rozmawiali na temat projektu Zespołu 

Szkolno - Przedszkolnego , który ma powstać w Krzeptowie. Koncepcja jest zamknięta, a prace 

nad projektem mocno zaawansowane. Koncepcja była analizowana przez duże grono. Została 

przedstawiona geneza zakupu 2,5 ka gruntu pod usługi oświatowe. Członkowie komisji 

uzupełniali projekt o swoje koncepcje zagospodarowania terenu. Szkoła projektowana jest dla 

650 uczniów, 26 oddziałów, 2 oddziały zerówkowe. Przedszkole to 6 oddziałów na 150 dzieci. 

Budynek szkoły będzie dwukondygnacyjny, pod jedną częścią budynku projektowane jest 

wzmocnienie konstrukcji budynku i grubsze ściany nośne – cel, ewentualna nadbudowa, po 

nadbudowaniu szkoła może przyjąć 900-1000 uczniów, 

Zagospodarowanie terenu przy szkole: 

- boisko z trybunami do piłki ręcznej o wymiarach 20x40 m,  boisko do piłki koszykowej  o 

wymiarach płyty boiska  16x28 m., boisko do piłki siatkowej 9x18 m., bieżnia prosta 60 m., 

plac zabaw wewnętrzny, siłownia terenowa, ogólnodostępny plac zabaw na działce 

wyodrębnionej geodezyjnie. 

- padła propozycja rozważenia wybudowania zamiast trzech, jednego boiska wielofunkcyjnego 

( do piłki nożnej, ręcznej i koszykówki) z nawierzchnią poliuretanową, z boiskiem 

pomocniczym, 

- padłą propozycja rozważenia  przesunięcia i wydłużenia bieżni. 

Parter budynku: 

- omówione zostało każde pomieszczenie - padła propozycja zlokalizowania bliżej kuchni 

magazynu z żywnością oraz przeznaczenie pomieszczenia na składowanie leżaków dla 3 

latków,   

Piętro budynku: 

- omówiono każde pomieszczenie – padła propozycja powiększenia pracowni chemicznej, 

kosztem świetlicy oraz powiększenia do 20 m2szatni (w koncepcji szatnie posiadają 11 m2), - 

podjęliśmy temat budowy tężni, która powstanie i będzie mieć powierzchnię 6m2 , 

uzasadnieniem wybudowania tężni jest profilaktyka zdrowotna, ale też możliwość otrzymania 

dofinansowania. 

  

Wartość kosztorysowa budowy zespołu szkolno – przedszkolnego  w Krzeptowie 

38.500.000 złotych. Finalny projekt z pozwoleniem na budowę będzie w lipcu 2020 roku. 

Członkowie komisji omówili plany dotyczące powstania Zespołu Przedszkolno – Żłobkowego, 

który ma powstać w Kątach Wrocławskich, ul. Sybiraków. Aktualnie trwa postępowanie 

przetargowe. Część żłobkowa – wartość kosztorysowa 2.632.000,- dofinansowanie ze środków 

zewnętrznych w wys. 1.650.000,- zł. Wartość kosztorysowa całego zadania 15.716.932,- zł, 

 



 * Komisja pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń 

nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych 

przez Gminę Kąty Wrocławskie. 

 

Ad. 2. 

P.O. Dyrektora GOKiS Paweł Pilski omówił plan imprez sportowych na 2020 rok: 

- Zimowe Spotkania Taneczne 

- Mistrzostwa Polski w piłce plażowej, 

- Nocny Maraton „Ryś”, 

- Turniej Tańca Towarzyskiego, 

- Badminton, 

- Piłka plażowa, 

- Rodzinny „Ryś”, 

- Mistrzostwa Europy Taekwondo 

- Wytrzymałościówka, 

- Turniej szóstek –siatkówka. 

 

Informację o zaplanowanych wydarzeniach  kulturalnych przedstawiła instruktor kultury Anna 

Kraczkowska, są to cykliczne imprezy: 

- Dzień Kobiet, 

- Jarmark Wielkanocny, 

- wernisaż w Krobielowicach, 

- Dni Kątów, 

- zakończenie roku kulturalnego, 

- konkurs recytatorski, 

- 22-23 sierpień Dożynki Gminne, 

- 15 sierpień 100 rocznica Bitwy Warszawskiej, 

- obchody 11 listopada, 

- Dzień Strażaka, 

- Dzień seniora, 

- Jarmark Bożonarodzeniowy 

Członkowie komisji zaproponowali, aby Dni Kątów zorganizować w formie jarmarku,  gdyż 

taka forma przyjęła się wśród mieszkańców gminy, 

Podjęto temat budżetu filii biblioteki w Smolcu – Pani Anna Kraczkowska odpowiedziała, że 

filia funkcjonuje w ramach budżetu biblioteki w Kątach Wrocławskich. 

 

Ad. 3. 

Radni analizowali wykonanie wniosków za rok 2019. 

Komisja otrzymała pisemną informację dotyczącą wniosków zrealizowanych lub braku 

możliwości zrealizowania wniosków wraz z uzasadnieniem. 

 

Ad. 4. 

Opiniowanie projektów uchwał : 

1) w sprawie przyjęcia Regulaminu  korzystania z boisk sportowych będących własnością 

Gminy Katy Wrocławskie. Pani mecenas wyjaśniła dlaczego regulamin jest tak skromny, 

wszystkie zakazy regulowane są innymi przepisami i nie można ich powielać w uchwale, 

sprawa zaczęła się od pisma mieszkańca wnoszącego o ustanowienie ciszy nocnej na boisku, 

tę kwestię można uregulować w regulaminie. Celem komisji było przygotowanie uchwały, 

zgodnie z którą wynajmujące boiska podmioty zewnętrzne będą uiszczały opłaty, 



- radny Jarosław Wojciechowski podał przykład innych miejscowości, w których obok 

regulaminu na boiskach są umieszczone informacje o zasadach korzystania z boisk, 

- radny Antoni Kopeć proponował rozbicie punktu 2 dwa odrębne. 

 

Ustalono, że projekt uchwały nie będzie skierowany pod obrady sesji. 

 

2) Projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub 

roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków na terenie Miasta i Gminy 

Kąty Wrocławskie, 

Projekt uchwały omówiła Ewa Figas. Projekt zaopiniowano pozytywnie. 

 

Komisja podjęła wniosek: 

 

1) KOKiS wnioskuje, aby na wzór regulaminu wynajmu świetlic opracować cennik 

wynajmu boisk sportowych, będących w zarządzie rad sołeckich na terenie gminy, 

zgodnie z którym będą naliczane opłaty.   

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 

                                                                                      Katarzyna Sebzda-Sztul 
 


